
 

 
 

ÅRSMÖTESPROTOKOLL 5 mars 

kl.19.00 på Lillhagsskolan 

 

 

1. Föreningens ordförande Thomas Björklund öppnade möte/ Malise släppte in alla 

i möte och hälsade alla välkomna. Närvarolistor i bilaga. Vi var 72 anmälda till 

mötet på plats och de var 20 anmälda på Teams. (enligt närvarolistan är vi 

mindre men de beror nog på att stugägarna skrivit in sig endast, inte alla 

respektive) 

2.  Förslag till dagordning godkändes enligt förslag. 

3.            Till Ordförande till årsmöte valdes Thomas Björklund och till sekreterare Ulrika 

Jidåker 

4.            Till justeringsmän och rösträknare valdes Robert Winberg & Lars Björklund. 

5. Årsmötet godkände att kallelse skett i behörig ordning. 

6. Årsmötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse. 

7. Årsmötet fastställde resultat och balansräkning. 

8. Revisorernas berättelse lästes upp och godkändes. 

9. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2024. 

10.  Motioner fanns inga. 

11. Årsmötet beslutade enligt föregående år att arvode till alla arvoderade uppgår 

till max 6000 kr för 2025.  

Enligt föregående års fördelning. 

 

12. Årsmötet beslutade att föreningens underskott balanseras i ny räkning för 2025 

13.         Budgetförslaget fastställdes.  

Årsmötet beslutade att årsavgiften i år för stuglotter med latrin får en årsavgift 

på 6645kr och utan latrin en årsavgift på 5095kr. (Alla skall då ha lämnat in 

godkända intyg från kommun på miljötoalett.) faktura kommer. 

 

 

 

 



 

 
 

 

14. Årsmötet valde följande: 

Malise Johansson som ny ordförande på 2 år 

Camilla Westlund kassör på 1 år omval  

Agnetha Olsson till sekreterare på 1 år fyllnadsval 

 Tim Carter till ledamot på 2 år nyval 

 Mona Sterner till Ledamot på 1 år nyval 

 Suppleant på 1 år Ulrika Jidåker omval 

Suppleant på 1 år Pernilla Sundman omval  

Suppleant på 1 år Therese Wahlund omval 

 

15. Årsmötet valde enligt följande suppleanter och revisorer:   

Revisor på 1 år Lilly Englund omval 

Revisor på 1 år Maria Winberg omval  

Revisor suppleant på 1 år Ulf Hedblom omval  

Revisor suppleant på 1 år Hans Mälby omval  

 

16. Årsmöte valde till ansvarig för bryggkommitté Oxharen Johan Lenströmer och 

Tommy Hedin,  

17. Till valberedning valdes på 1 år Tommy Jensen omval (sammankallande), Kirsi 

Rova omval, Leif Wahlund. 

18.  Övriga Ärenden  

               a) Beslut om datum för årsmöte 2026 och övriga datum för 2025 

Årsmötet beslutade att:  

Städdag 31 maj stränder, omgivning runt om. 

Midsommar/stångresning kl.15:00  

Avslutning 24 augusti  

 

b) Årsmöte 2026 beslutades till den 4 mars kl.19.00 

c) Status i dialogen arrendeavtal som kommer förhandlas med kommun 

under 2025. Information om det arbete som påbörjats av Malise Johansson, 

Urban Dalborg med hjälp av Lars Skogsberg informerades om. Arbetet har 

skickats ut i tidigare mail till medlemmarna. 

d) Tillgänglighetsfrågan angående bryggor, båt eller dylikt går så klart in i de 

arbete som sker angående arrende. Gruppen informerade även här kort om 

processen och hur man skall fortsätta. Många är inkopplade i ärendet. 

Länsstyrelsen och fler inom Gävle kommun. Gruppen kommer att fortsätta 

informera löpande när det kommer något nytt.  



 

 
 

 

e) Ansvar nyttjanderätt och medlemskapet i Limö Fritidsby. Thomas 

informerade kort om vikten om att alla vi äger våra byggnader och stuglott som 

enskild, men att vi tillsammans äger arrende och gemensamt ansvar för 

föreningen. Vid ev. försäljning kan man alltid kontakta styrelsen för rådfråga, 

men all försäljning av byggnader/stugor och nyttjanderätt till stuglott ansvarar 

man själv för.  

Övrigt – Ulrika Jidåker informerade att hon hjälper Limö 11 och Limö 27 att 

sälja sina stugor, sker via bud. Kontakta Ulrika 070-3527759 – buden skall 

lämnas senaste den 31 mars. På Tredje Tvärgatan 34 i slutet kuvert och 

minimum är 15 000kr/ stuglott. 

Årets Utlottningen av stugarrende gick till oxharen 03 Urban Dalborg.  

Ingemar Lenströmmer påminde oss om att föreningen Limö Fritidsby firar 40 

år och nyblivna styrelsen tog med sig detta.  

19.  Årsmötet avslutades av ordförande med ett stort tack till alla medlemmars 

deltagande i mötet.  

 


